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ZBOR OBČANOV IZPOSOJA GORSKIH E-KOLES V 
MARENBERŠKEM CENTRU

VEČNAMENSKI ŠPORTNO REKREATIVNI 
PARK

DELAVNICA ZDRAVO ŽIVIM

SKUPAJ CVETIMO LEPŠE – RADLJE OB 
DRAVI ZNOVA V CVETJU 

ŽUPAN OBČINE RADLJE OB DRAVI VABI na ZBOR OBČANOV, ki se bo 
odvijal po naslednjem razporedu:

• SREDA, 11. JUNIJ 2025, 19. URI,
VAS, gostilna pri Erjavcu;

• ČETRTEK, 12. JUNIJ 2025, 19. URI,
VUHRED, večnamenska dvorana;

• SREDA, 18. JUNIJ 2025, OB 19. URI, 
ZG. VIŽINGA, Ribiški dom Radlje ob Dravi;

• ČETRTEK, 19. JUNIJ 2025, OB 19. URI,
RADLJE OB DRAVI , Galerija v Knjižnici Radlje.

PREDLOG DNEVNEGA REDA ZBORA OBČANOV:
• seznanitev z aktualnostmi v občini ter ostala problematika.

V primeru morebitne spremembe termina zbora občanov, vas bomo 
pravočasno obvestili. VLJUDNO VABLJENI!

Občina Radlje ob Dravi

Z veseljem sporočamo, da je v Marenberškem centru Radlje ob 
Dravi že na voljo izposoja vrhunskih gorskih e-koles! V sodelovanju s 
podjetjem Elan, našim partnerjem na področju trajnostne mobilnosti, 
vam omogočamo nepozabno raziskovanje narave na sodoben in 
okolju prijazen način.

POSEBNA UGODNOST:
vsi občani občine Radlje ob Dravi so upravičeni do 50 % popusta 
pri izposoji e-koles! Za več informacij in rezervacije e-koles nas 
kontaktirajte na telefonsko številko 030 304 624. 

JZ ŠKTM Radlje ob Dravi

Vabimo vas na otvoritev 
Večnamensko športno 
rekreativnega parka pri 
Vrtcu Radlje. Prireditev 
bo potekala v sredo, 18. 
junija, ob 10. uri. »Izvedbo 
programa je omogočilo 
sofinanciranje Fundacije za 
šport.«

Občina Radlje ob Dravi

Vabljeni na delavnico za zdravje v ponedeljek, 16. 6. ob 16. uri, kjer 
boste spoznali dejavnike tveganja, ki vplivajo na vaše zdravje, izmerili 
bomo krvni tlak, spregovorilo o vrednostih sladkorja in holesterola 
v krvi ter predstavili praktične načine, kako jih lahko dolgoročno 
obvladujete. Delavnica bo potekala na naslovu Glavni trg 47, Muta, v 
prostorih CKZ. Prijave sprejemamo na telefonski številki 040 820 450.

Center za krepitev zdravja Radlje ob Dravi

Tudi letošnje leto v Radljah ob Dravi pozdravljamo s pisano paleto 
cvetja, ki našim ulicam, mostovom in naseljem znova vrača barvitost, 
svežino in življenje. S skupnimi močmi smo poskrbeli za bogato 
ocvetličenje krajev, ki vsakodnevno razveseljuje tako domačine kot 
obiskovalce.

V SKLOPU LETOŠNJE ZASADITVE SMO DODALI:
• 8 novih cvetličnih loncev na kandelabrih v Radljah ob Dravi,
• 12 cvetličnih loncev v Vuhredu,
• 7 korit na ograji pri mejnem prehodu Radelj,
• 18 korit na ograji ob Koroški cesti,
• 15 korit na mostu na Zg. Vižingi
• ter 17 novih korit in loncev v naseljih Havaji in Sv. Trije kralji.

Vse zasaditve so premišljeno izbrane – uporabili smo kombinacijo 
zmajevega krila, rožnatih milijon zvončkov in dihondre, ki skupaj 
tvorijo bogato, razgibano in prepletajočo se cvetlično kuliso. Posebej 
nas veseli tudi pobuda in sodelovanje občanov ter Zdravstvenega 
doma Radlje ob Dravi, ki so samoiniciativno prispevali k še bolj 
raznoliki in urejeni podobi kraja. Skupaj je bilo dodatno postavljenih 
okoli 80 cvetličnih korit, zasajenih v enotni in usklajeni kombinaciji 
roza bršljanke in srebrnih slapov.

Občina Radlje ob Dravi se iskreno zahvaljuje vsem, ki so sodelovali 
pri ocvetličenju – tako z delom kot z idejami. Vaš trud in občutek za 
skupno dobro bogatita naš prostor in prispevata k še prijetnejšemu 
bivanju. Skupaj ustvarjamo občino, ki je prijazna, živahna in cvetoča – 
v pravem pomenu besede.

JP KIČ Radlje, Oddelek za hortikulturo



ZELENA IN ZDRAVA PISARNA, PRIJAZNA 
SLOVENIJI

ZVOČNO SPROSTITEV

NAŠA STOJNICA, NAŠ GLAS

50. LETNICA E6

1. MAJ POD ČAVKOVO SMREKO

Občina Radlje ob Dravi in Javni zavod ŠKTM Radlje ob Dravi sta 
pristopila k projektu “Zelena in zdrava pisarna, prijazna Sloveniji”, ki 
ga vodi Slovenska turistična organizacija (STO) v okviru Zelene sheme 
slovenskega turizma. Namen projekta je spodbujanje trajnostnih 
in zdravju prijaznih praks v pisarnah z uvajanjem enostavnih, a 
učinkovitih sprememb, ki prispevajo k zmanjšanju vpliva na okolje. 
Zavedanje o pomenu narave in čistega okolja je ključnega pomena 
za slovensko turistično ponudbo in kakovost bivanja. Z uvedbo 
trajnostnih ukrepov v vsakodnevno poslovanje želimo dokazati, da 
lahko tudi pisarne prispevajo k rešitvam. Projekt se osredotoča na 
pet ključnih področij delovanja v pisarni, odpadki, energetika, voda, 
promet in zdravje, zelene navade pa se prenašajo tudi v zasebno 
življenje zaposlenih. Z vključitvijo v ta projekt Radlje ob Dravi 
potrjujejo svojo zavezanost k trajnostnemu razvoju in odgovornemu 

ravnanju z naravnimi viri. S skupnimi 
prizadevanji želimo prispevati in spodbuditi 
spremembe, ki štejejo – tako v delovnem 
okolju kot doma!

JZ ŠKTM Radlje ob Dravi

Vabljeni v GALERIJO Knjižnice Radlje ob Dravi v petek, 13. junija, ob  
18. uri na ZVOČNO SPROSTITEV ob gongu in holističnih glasbilih. 
Sproščali se boste z Medejo Pravdič Matijaško. Udeleženci potrebujejo 
vodo, podlogo za vadbo in odejo. Organizator: Sonček, koroško 
društvo za cerebralno paralizo, zato je za člane udeležba brezplačna.
Zbirali se bodo prostovoljni prispevki. Vabljeni in dobrodošli!

Knjižnica Radlje ob Dravi

» Naša sposobnost, da v raznolikosti dosežemo enotnost, bo lepota in 
preizkušnja naše civilizacije,« je nekoč dejal indijski aktivist Mahatma 
Gandhi. Želja po vključenosti, prepoznavnosti, želja, da pokažemo 
koliko in kaj zmoremo, nas je vodila, da smo se odločili pred našim 
VDC-jem postaviti na ogled in prodajo izdelke, ki nastajajo izpod naših 
rok.

Na pomoč so nam priskočili v Javnem zavodu ŠKTM Radlje bo Dravi 
in nam posodili stojnico. S ponosom in zavzetostjo smo jo »obložili« z 
izdelki. Bil je predpraznični velikonočni čas.

Ker mimo našega VDC-ja vodi sprehajalna pot, so se nam zelo kmalu 
pridružili prvi mimoidoči. Z nasmeški na obrazih in s ponosom smo 
prisluhnili pohvalam za naše delo. Še bolj pa smo bili veseli, ko so 
izdelki začeli kopneti. Ob zaključku prvega dne, smo se odločili, da 
bomo imeli ponudbo na stojnici še ves teden. Po uspešnem tednu, 
smo se s stojnico predstavili tudi na praznovanju krajevnega praznika 
KS Radlje ob Dravi.

Polni prijetnih vtisov, samozavestni in ponosni smo se odločili, da 
se bomo redno predstavljali na prireditvah v naši ožji in širši okolici. 
Sprejeti in vključeni … zelo dober občutek. Družba, ki stremi k 
napredku in razvoju, je namreč lahko resnično uspešna le, če smo 
vanjo vključeni vsi.

Iris Golob za VDC Radlje ob Dravi

Planinsko društvo Radlje se je na predvečer 50. obletnice Evropske 
pešpoti E6 - 23. maja 2025, odzvalo povabilu na razgovor o Evropskih 
pešpoteh. E6 je bila odprta 22. junija 1975 v Mariazellu v Avstriji. 
Slovenski del poti E6 pa je bil odprt 24. maja 1975, na Mašunu, v 
okviru tedna gozdov in proslave stoletnice prvega gozdarskega 
društva na Slovenskem. Zbrali smo se v Kongresno promocijskem 
centru PARK ŠKOCJANSKE JAME v Matavunu. Z nami je bi gozdar 
Jože Prah, predsednik Komisije za evropske pešpoti v Sloveniji in 
še drugi gosti. Tega srečanja sva se udeležila predsednik PD Radlje 
Evald Lampreht in vodnik Ludvik Podrzavnik. Predstavila sva našo 
prehojeno pešpot E6 ter v nadaljevanju tudi aktivnosti, ki bodo 
potekala vse do zaključne prireditve ob praznovanju 50. obletnice E6, 
27. septembra 2025, v Radljah.

Drugi dan, v soboto 24. 5. 2025, je potekala osrednja prireditev pri 
gozdarski hiši Mašuna pod geslom: »Skrbimo za gozdove, povezujmo 
ljudi.« Dan smo zaključili s pohodom od Mašuna do Sviščakov. V 
veselje mi je bilo voditi tako pisano druščino pohodnikov iz celotne 
Slovenije. Moto dvodnevnega druženja je bila 50. obletnica E6; rojena 
na isti dan in ob isti uri, le da je letos praznovala Abrahama. Vidimo se 
torej 27. 9. 2025, v Radljah. Do takrat pa varno na vseh poteh.

 Za PD Radlje zapisal Ludvik Podrzavnik

Mirno stojim tukaj že dolgo, dlje kot se spominja kateri koli človeški 
rod, ki je kdaj stopil v mojo senco. Moje korenine so globoko 
prepletene s to zemljo, čutijo njen ritem, tiho spremljajo neštete 
menjave letnih časov. Sem najdebelejša in najmogočnejša smreka 
v tem delu gozda. Še posebej pa me navdaja zadoščenje, da stojim 
na zemlji dobrega gospodarja, gospoda Branka Kanopa, čigar skrbna 
roka neguje vsako bitje v tem gozdu, kot bi bilo del njegove lastne 
družine.

Danes je v zraku nekaj posebnega. Že zjutraj sem zaslišala oddaljeno 
brbljanje, ki se je počasi bližalo. Poznam ta zvok – to so ljudje, ki se 
zberejo vsakič 1. maja na Praznik dela. Njihovi koraki so lahkotni, polni 
pričakovanja, saj vedo, da se odpravljajo na tradicionalni pohod. Iz 
njihovih glasov sem razbrala, da je njihov cilj danes Čavkova domačija.

Ob prihodu na dvorišče jih je pozdravilo skrbno urejeno dvorišče in 
ponosna poslopja. V zraku je bilo čutiti toplino in gostoljubje. Pot 
jih je vodila proti meni, v gozd, kjer so občudovali red in mir – sad 
gospodarjevega truda. Ustavili so se pri klopci pod mojo senco. To je 
tisti tihi kotiček, kamor se gospodar včasih zateče, da umiri svoje misli 
pod mojo senco. 

Sprva je skozi moje veje 
odmeval vesel vrišč otrok, za 
njimi so prišli odrasli, njihovo 
pogovarjanje je bilo kot nežna 
melodija med drevesi – njihov 
obisk je bil tako drugačen 
od grozljivega bobnenja leta 
1944, ko je zavezniški bombnik 
strmoglavil blizu mene in 
polomil drevesa. Danes je 
ta spomin pokrit z mladim 
gozdom. Obiskovalci so se z 
občudovanjem dotikali moje 

hrapave skorje in upirali oči proti moji visoki sestri, ki sega daleč v 
nebo, in se pripravili na nadaljevanje poti proti šoli na Sv. Antonu. 
Stojim tukaj, s svojimi močnimi koreninami trdno zasidrana v zemlji, 
in čutim mir. Čutim zdravje, ki teče skozi moje leseno telo. Želim si, 
da bi tudi to športno društvo, ki se danes veseli v moji bližini, imelo 
dolgoživost in zdrave korenine, tako kot jih imam jaz. Naj njihova 
druženja še dolgo bogatijo ta gozd z veseljem in prijateljstvom.

Športno društvo Sv. Anton na Pohorju


